
Socialudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 4. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 397
Kan ministeren forklare årsagen til halveringen af bevillinger til trivselsbiler, og
redegøre for hvordan ministeren mener, at det kan hænge sammen med kom-
munernes budskaber om stigende udgifter og flere personer med handicap?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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